
 

 

 

Referat af De Grønne Quilters Generalforsamling den 3. oktober 2017 

 

1. Valg af dirigent  Maj Meulendorff  indkaldelsen er udsendt rettidigt 

 

2. valg af referant – Merete er udpeget som referent 

 

3. Formandens beretning -  Ulla aflægger beretning. Sæsonen startede i jubilæets 

tegn. Det var to gode dage med mange besøgende og god deltagelse fra 

foreningen. Best. takker for den feed back som er givet til bestyrelsen. 

Der var fuldt hus til julefesten og der var stor tislutningen til undervisning af Lotte 

Watson. Venskabsdagen gik også godt. 

I marts blev der påbegyndt to quilt. 

Sommerturen gik til Kirstens Quilt i Hedehusene med stop hos Vivaldi, hvor der blev 

spist frokost. 

Sommerafslutningen var der stor tilslutning til. Og Public dag var en succes, men 

der var ringe tilslutning fra foreningens medlemmer. Formanden opfordrer 

medlemmerne til at komme med ønsker til den kommende sæson. 

 

4. Godkendelse af regnskab og budget Regnskabet er for 2016. Regnskabet er 

godkendt. Der er ophængt specifikation for udflugt og andre aktiviteter. Der er 

doneret kr. 5000 til Projekt Puttetæppe. De to Puttetæpper er blevet quiltet gratis så 

der kun var udgift til bagside og indlæg. Der er brugt lidt flere penge på julefro-

kosten, men det var der råd til. Sommerudflugten i maj måned gik til Kirstens Quilt i 

Hedehusene og kostede kr. 7000. Det er bussen som tages af regnskabet.  Jette vil 

godt stå for pladevat såfremt der skal laves flere puttetæpper. Der er brugt ca. kr. 

2500 af formuen. Regnskabet er vedtaget. 

Budgettet: Der har være et fald i antallet af medlemmer fra 75 til 70. I det 

kommende år regnes der med 70 medlemmer. Budgettet er vedtaget. 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent kr. 300,00, som kan indbetales på reg. . 

5507 konto 5492 396 178.  

Beløbet fastsættes til kr. 300,00. 

 

6. Indkomne forslag – der er ikke kommet nogen forslag. 

 



7. Valg af bestyrelse: Gitte Larsen og Ulla Skou fra aften holdet er på valg – Gitte 

modtager ikke genvalg – Ulla modtager ikke genvalg Der sker en orientering af de 

enkelte fra eftermiddagsholdet og aftenholdet. Gitte Larsen holder en lille tale for at 

få medlemmer til at melde sig. Der er ca 5 møder på en sæson. 

Der skal vælges 2 nye bestyrelsesmedlemmer hver for 2 år 

Lene Dahle – aftenholdet modtager valg er ikke til stede – hun er genvalgt 

Valg af 1 bestyrelsesmedlem – bestyrelsen kan arbejde videre selv om der ikke 

vælges et bestyrelsesmedlem 

 

Anne Mette Johansen fra eftermiddagsholdet er på valg – Anne Mette modtager 

ikke genvalg 

Valg af 1 bestyrelsesmedlem fra eftermiddagsholdet for 2 år 

Lotte Watson modtager valg Lotte Watson er genvalgt 

Valg af 2 suppleanter – 1 fra aftenholdet  - Mie Andersen er valgt og 1 fra 

eftermiddagsholdet Annebeth  Vrå de er valgt for 1 år ad gangen 

9. Valg af revisor Benthe Møller modtager genvalg 

10.Eventuelt en tanke om at Anni kan blive æresmedlem – hun har været medlem  

fra starten. Bestyrelsen kan arbejde videre med det.. 

Bente takker de afgående bestyrelsesmedlemmer for deres indsats gennem de 

sidste år.  

Bente holder en tale til Ulla, om det store arbejde hun har gjort for foreningen. 

Pia Johansen formand 

Kirsten Kristiansen næstformand 

Lotte Watson sekretær 

Bente Vammen kasserer 

Lene Dahle bestyrelsesmedlem 

Mie Andersen og Annebeth Graae suppleanter 


